
یکشنبه 14 آبان 1402 - 12:03

سخنرانی سید حسن نصرالله در حمایت از طوفان الاقصی

سید حسن نصر الله، دبیر کل حزب الله لبنان جمعه ۱۲ آبان ۱۴۰۲ در مراسم بزرگداشت شهدای «راه قدس» که در دفاع از

غزه و ملت فلسطین و مقدسات جهان اسلام به شهادت رسیده اند، سخنرانی کرد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه فنی و حرفه ای استان آذربایجان شرقی، دبیرکل حزب الله لبنان در ابتدای سخنرانی مهم خود ضمن حمد و سپاس خداوند یکتا و درود به پیامبر

اکرم(ص) و همه پیامبران و انبیاء و خوش آمد گویی به همه کسانی که برای گرامی داشت یاد شهدا گرد هم آمده اند، تاکید کرد ما یاد و خاطره شهدای مقاومت اسلامی لبنان و

شهدای فلسطینی از میان نیروهای مقاومت و شهروندان فلسطینی را گرامی می داریم.

سید حسن نصرالله گفت: «اوضاع فلسطین اشغالی طی سال های اخیر به ویژه در سایه کابینه بسیار احمق رژیم صهیونیستی بسیار وخیم است و چند موضوع فلسطینی ها را

تحت فشار قرار داده بود. اولین موضوع پرونده اسرای فلسطینی است که سال های طولانی در زندان های رژیم صهیونیستی هستند و برخی از آنها مریض هم هستند. موضوع

دوم موضوع قدس شریف و مسجدالاقصی است و حوادثی که مخصوصاً در هفته های اخیر قبل و بعد از 7 اکتبر به وجود آمد.» دبیرکل حزب الله تصریح کرد: «لذا عملیات بزرگ و

عظیم طوفان الاقصی انجام شد که در آن رزمندگان گردان های عزالدین القسام و دیگر گروه های مقاومت وارد عمل شدند. این پیشینه این عملیات بود که تصمیم برای انجام آن

کاملا فلسطینی بود و در داخل فلسطین گرفته شد و اقدام و اجرای آن نیز کاملا فلسطینی بود. انجام این عملیات کاملا مخفی بود و این مخفی کاری باعث شد به این میزان از

موفقیت دست پیدا کند و غافلگیری های بسیار بزرگی را ایجاد کند. مخفی بودن این عملیات اصلا ما را ناراحت نکرد بلکه ما همگی آن را تبریک گفتیم. این اقدام و عملکرد تاکید

بر هویت اصلی فلسطین دارد و راه را بر دشمنان و منافقان بست.»

سید نصرالله تاکید کرد که این عملیات هیچ ارتباطی با دیگر پرونده های منطقه ای نداشت و دوست و دشمن باید این واقعیت ها را بشناسند، تصمیم جنبش های مقاومت در

اختیار فرماندهان خود مقاومت است. جمهوری اسلامی ایران از زمان رهبری امام خمینی(ره) تاکنون که رهبری آن در اختیار امام خامنه ای قرار دارد آشکارا از گروه های مقاومت

حمایت می کند، اما هرگز هیچ فشار و توصیه ای به آنها وارد نکرده و هیچ چیز از رهبران آنها نمی خواهد. تصمیم سازان این عملیات ها خود فرماندهان و رهبران مقاومت

هستند و آنها به موضوع اساسی خودشان فکر می کنند.

وی در تشریح نتایج طوفان الاقصی اعلام کرد که این عملیات زلزله ای را در ابعاد سیاسی و نظامی و امنیتی در سرزمین های اشغالی ایجاد کرد و آثار آن هم در شرایط کنونی و هم

آینده بسیار بیشتر روشن خواهد شد و اسرائیل طی روزها و هفته های آینده مطلقا نمی تواند آثار و نتایج این عملیات را کم کند. این عملیات خیلی از واقعیت ها را نشان داد که

همه باید بدانند. نتایج و آثار بزرگ این عملیات زمان زیادی می خواهد که بیان شود، اما مهم ترین نکته سستی و ضعف رژیم صهیونیستی بود و نشان داد اسرائیل از لانه عنکبوت

سست تر است. من در رسانه های اسرائیلی خواندم که اسرائیلی ها خودشان بیشتر از نصرالله به این نکته ایمان آوردند که اسرائیل از لانه عنکبوت

سست تر است.

دبیرکل حزب الله اظهار داشت، این مسئله باعث شتاب زدگی ژنرال های آمریکایی و ورود آنها به این جنگ شد تا شاید بتوانند جلوی این شکست را بگیرند اما هنوز با وجود

تمامی پشتیبانی ها و حمایت ها موفق به این کار نشده اند. این مداخله همچنین میزان سستی و ضعف رژیم صهیونیستی را بیش از پیش نشان داد که آنها محتاج ناوهای

آمریکایی بودند تا به بقای خود ادامه دهند. پس ارتش اسرائیل که خود را بزرگ ترین ارتش منطقه می دانست کجاست؟ آمریکا تمام انبارهای تسلیحات استراتژیک خود را به

روی اسرائیل باز کرد و در حالی که هنوز اتفاقی نیفتاده اعلام کرد که 10 میلیارد دلار کمک نیاز دارد.

سید حسن نصرالله در ادامه به بیان نحوه رفتار دشمن در برابر این عملیات پرداخته و تاکید کرد که زمانبندی این عملیات از سوی مقاومت بسیار دقیق و درست بود و روز شنبه و

تعطیلی بود و بسیاری از صهیونیست ها مست بودند. آنها سردرگم و دیوانه و خواب آلود بودند و نمی دانستند چکار کنند. خود صهیونیست ها در شهرک های صهیونیستی

جنایت هایی انجام دادند و رسانه های اسرائیلی نیز به این موضوع اذعان کردند و کمیته های تحقیق آینده این موضوع را نشان خواهد داد.

دبیرکل حزب الله با اشاره به اینکه آمریکا و رژیم صهیونیستی نمی خواهند از شکست های خود عبرت بگیرند، تاکید کرد که بزرگ ترین خطای آنها بانک اهداف آنهاست. آنها گفته

بودند که می خواهند حماس را نابود کنند و هدف بسیار بالایی تعریف کرده بودند. ما از آنها می پرسیم آیا می خواهید تمامی حماس را نابود کنید؟ چطور می توانید چنین هدفی

را تعریف کنید؟ آنها در ادامه که اندک هوشیار شدند گفتند می خواهیم اسرا را پس بگیریم.

سید حسن نصرالله اظهار داشت: «آنها (غرب و آمریکا) می خواستند تمام منطقه یعنی مصر و اردن و سوریه و لبنان را هدف قرار دهند. آنها می خواستند رژیم اسرائیل را یک رژیم

انسانی و مبتنی بر اخلاق معرفی کنند اما این جنگ نشان داد که رژیم اسرائیل بسیار وحشی است علاوه بر اینکه نشان داد آمریکا مسئول مستقیم این کشتارها و رفتارهای دوگانه

است. 30 روز است که غزه ویران می شود و کشورهای غربی که مدعی حقوق بشر و اخلاق هستند هیچ کاری نمی کنند. آنها به دروغ مدعی بودند که حماس سر کودکان را بریده

است، بدون اینکه هیچ دلیلی بیاورند اما در برابر تکه تکه شدن هزاران کودک فلسطینی ساکت می شوند. واقعیت قوانین بین المللی این است.» دبیرکل حزب الله گفت: «ما باید

بدانیم که امروز آمریکا مسئول مستقیم جنگ غزه است و اسرائیل بازوی آمریکا است. آمریکا است که نمی خواهد اجازه دهد اسرائیل در سازمان ملل محکوم شود. آمریکا عامل

تجاوز به غزه است و همان طور که امام خمینی فرمود: آمریکا شیطان بزرگ است و باید به خاطر جنایت هایی که انجام داده؛ محاکمه بشود.»

وی در ادامه به حمایت سایر گروه های مقاومت منطقه از ملت و مقاومت فلسطین پرداخته و تاکید کرد: «در همین راستا تصمیم مقاومت اسلامی عراق را می بینیم که به پایگاه

های اشغالگران آمریکایی در عراق و سوریه حمله می کنند. این آمریکایی ها هستند که باید تاوان این تصمیم را بپردازند. این تصمیمی حکیمانه و شجاعانه است که فرماندهان

مقاومت اسلامی عراق گرفته اند و دیروز هم شنیدیم که گام های جدیدی برداشته اند. من به مقاومت عراق درود می فرستم که به مظلومان کمک می کند.»

دبیرکل حزب الله همچنین در قسمتی دیگر از سخنرانی خود به همه کسانی که ملت فلسطین را پشتیبانی کرده و یاری دادند و تظاهرات و حمایت کردند، به ویژه ملت یمن که

وارد این جنگ شدند درود فرستاد.

سید حسن نصرالله ضمن این که خواست کشورهای عربی روابط خود را با اسرائیل قطع کنند، گفت: «دشمن صهیونیستی همیشه لبنان و مردم لبنان را تهدید می کند، خودش در

غزه گرفتار شده، با این وجود باز هم لبنانی ها را تهدید می کند. دولت ها و حکومت های عربی و اسلامی باید برای توقف این تجاوزات تلاش کنند. آنها باید دین و انسانیت و

اخلاق خود را به کار بگیرند و لااقل تنها برای تحقق هدف اول تلاش کنند. آنها نباید به اسرائیل نفت و غذا بدهند. متاسفانه در جنگ های قبلی همیشه کشورهای عربی و اسلامی
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تهدید می کردند که نفت خود را از آمریکا قطع کنند اما الان حتی از اسرائیل نیز نمی خواهند نفت را قطع کنند.»

سید نصرالله تاکید کرد: «مردم گفته بودند که سید می خواهد وارد جنگ شود، ما سال های طولانی است که وارد این جنگ شده ایم، ما از 8 اکتبر [مصادف با 16 مهر، فردای

عملیات طوفان الاقصی] وارد این جنگ شده ایم. مقاومت اسلامی لبنان عملیات خود را از روز دوم طوفان الاقصی آغاز کرد و به تمامی مرزهای لبنان و فلسطین اشغالی امتداد پیدا

کرد و حتما اخبار آن را پیگیری کرده اید. آنچه که اتفاق می افتد خیلی مهم است، شاید برخی تصور می کنند که حزب الله باید وارد جنگ تمام عیار شود و کاری که ما در مرزها

انجام دادیم کم بوده است، البته ما به این مقدار بسنده نخواهیم کرد، اما چیزی که در جبهه ما اتفاق می افتد، اتفاقاتی است که سابقه نداشته است.» دبیرکل حزب الله ادامه داد:

«حتی در جنگ 33 روزه نیز این اتفاقات بی سابقه بود، اینکه تمامی پایگاه های اسرائیل در تمامی طول مرزها و نیز تانک ها و خودروهای زرهی و پهپادها و تجهیزات فنی آنها

مورد حمله قرار بگیرند، اتفاقی بی سابقه است. مقاومت اسلامی لبنان از 8 اکتبر تاکنون جنگ بی سابقه و واقعی را به راه انداخته که متفاوت از جنگ های گذشته است.»

نصرالله تصریح کرد: «اسرائیل بعد از عملیات طوفان الاقصی برخی نیروهای خود را جابه جا کرد، ما تاکنون 57 شهید تقدیم کرده ایم که برخی از آنها از رزمندگان مقاومت القدس و

القسام بودند، شنبه 7 اکتبر اسرائیل برخی از نیروهای خود را عقب کشید و در حال فروپاشی کامل بود و می خواست تمام نیروهای ذخیره و آماده خود را به سمت غزه ببرد.

عملیاتی که آغاز و روز به روز بیشتر شد دشمن صهیونیستی را مجبور کرد که نیروهای خود را در مرز لبنان مستقر نگه دارد و حتی نیروهای خود را تقویت کند، در نهایت جبهه لبنان

باری از روی دوش مقاومت غزه برداشت. ما این جا عملیات یا به قول برخی ها ماجراجویی می کنیم ولی این ماجراجویی محاسبه شده است.»

وی تاکید کرد که اسرائیل نیمی از توان گنبد آهنین خود را در مرزهای لبنان مستقر کرده و یک سوم نیروهای خود را متوجه مرز لبنان کرده است. نکته دیگر اینکه ده ها شهرک

نشین در شهرک های شمال فلسطین اشغالی آواره شده اند و 43 شهرک خالی شده و کسانی که در این شهرک ها حضور دارند همگی نظامی هستند. 58 شهرک نیز در مرزهای

غزه تخلیه شده و تمام این روندها به اسرائیل فشار وارد می کند تا جنگ را متوقف کنند. سید نصرالله افزود: «عملیات های مقاومت در مزارع شبعا ترس و وحشتی را به جان

اسرائیلی ها و آمریکایی ها انداخت و آنها را نگران آن کرده که این افزایش تنش ها به سمت جنگ واقعی پیش برود که احتمال این روند نیز وجود دارد. دشمن باید در برابر لبنان

با احتیاط رفتار کند.»

نصرالله ضمن اشاره به این که اسرائیل از باتلاق غزه سالم بیرون نخواهد آمد، در ادامه گفت: «نتایج حضور ما خسارت های انسانی و مالی است که به دشمن وارد شده است، ما

در این عملیات با خون شهدا و بی خوابی مجاهدان فشارها را از غزه کم می کنیم و دیوانگی دشمن را مهار می کنیم. ما این جا به یک نقطه مهم می رسیم. طی هفته های اخیر

پیامهای زیادی به ما رسیده که اگر جبهه ای جدید را باز کنیم ناوهای آمریکایی برای برخورد با ما آماده اند. آنها همواره ما را تهدید می کنند ولی عملیات ما ادامه یافت و مواضع ما

تغییر نکرد و کار خود را در جبهه آغاز کردیم.»

او گفت که نکته دوم نوع رفتار اسرائیل با لبنانی ها است، آنها برخی شهروندهای لبنانی را شهید کرده اند و من می خواهم به صهیونیست ها هشدار بدهم که همه احتمالات در

جبهه لبنان باز است و تمام گزینه ها روی میز است و می توانیم در هر لحظه آنها را انتخاب کنیم. همه ما باید برای تمامی احتمال ها و فرضیه هایی که ممکن است روی دهد،

آماده باشیم. رهبر مقاومت اسلامی لبنان افزود: «در پایان به آمریکایی ها می گویم که تهدید شما نه بر مقاومت لبنان تاثیری دارد و نه جنبش های مقاومت و نه محور و دولت

های مقاومت. این تهدیدها و عربده کشی ها فایده ای ندارد و ناوهای شما در دریای مدیترانه ما را نمی ترساند. من به شما می گویم که ناوهای شما که ما را با آن تهدید می

کنید، ما ابزارهای مناسب را برای مقابله با آنها آماده کرده ایم.»

دبیرکل حزب الله گفت: «آمریکایی ها باید سریعا این جنگ را متوقف کنند و می دانند که اگر جنگی در منطقه در بگیرد ناوها و نیروهای آنها کارایی نخواهد داشت و بزرگ ترین

خسارت ها را تحمل خواهند کرد. امروز همه دنیا از اسرائیل و آمریکا طلبکار است. همه جهان انسانیت و جهان اخلاقی امروز باید شبانه روز و به صورت جدی کار کند تا این تجاوز

متوقف شود.»

دبیرکل حزب الله همچنین خطاب به نیروهای مقاومت در منطقه اظهار داشت: «هنوز به زمان نیاز داریم؛ اما گام به گام پیروز می شویم و در سال 2006 و در غزه این طور پیروز

شدیم و مقاومت غزه نیز این گونه دستاورد کسب کرد. امام خامنه ای در جنگ لبنان به ما گفت شما پیروز خواهید شد و پیروز شدیم. ایشان درباره غزه نیز به یقین گفتند که غزه

پیروز خواهد شد و فلسطین پیروز خواهد بود. بله غزه پیروز خواهد شد و فلسطین پیروز خواهد بود و ما به زودی این را جشن خواهیم گرفت.»
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